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Summary
This research paper aims to search for a rare book of unique books in its history, and to
celebrate the Arab heritage in all its fields: there was an inexhaustible number of scholars, chosen
from among its dhars. This trip is the book of songs for Abu Faraj al-Asfahani. The purpose of this
study is revealed, and dust on this trip, and highlight some of the benefits of great, and resurrected.
Our approach to the study, the historical approach, as well as the descriptive analytical approach.
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Sommaire

Ce document de recherche a pour but de rechercher un livre rare de livres uniques dans son
histoire, et de célébrer le patrimoine arabe dans tous ses domaines: il y avait un nombre inépuisable
d'érudits et d'érudits, choisis parmi ses dhars. Ce voyage est le livre de chansons pour Abu Faraj al-
Asfahani. Le but de cette étude est révélé, et la poussiere sur ce voyage, et mettre en évidence certains
des avantages de grande, et ressuscité. Notre approche de I'étude, l'approche historique, ainsi que
I'approche analytique descriptive.

les mots clés: Asfahani, chansons, problemes, critiques, nouvelles
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